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Administrativa enheten 
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Närvarande 

Ordförande Karin Ernlund (C)  

Vice ordf. Salar Rashid (S) 

Ledamöterna Andrea Hedin (M) 

Jennyfer Redin (M) (Skype)  närvarade § 1-3, 5-13 

Tom Hedrup (M) (Skype)  närvarade § 1-3, 5-13 

Magnus Runsten (MP) 

Andrea Törnestam (S) 

Rashid Mohammed (V) 

 Frida Mörtlund (V) (Skype)  närvarade § 1-3, 5-13 

    Martin Westmont (SD) 

Tjänstg. Ers. Börje Häggman (M) (Skype)  för Johan Paccamonti (M)  

närvarade  § 1-3, § 5-13 

    Johan Hjelm (L)        för       Jessica Sjönell (L) 

    Alma Carlsson (S) (Skype)  för     Erik Persson (S) 

närvarade  § 1-3, § 5-13 

Ersättarna  Arslan Bicen (M) (Skype)   närvarade  § 1-3, § 5-13 

Tiemon Okojevoh (MP) (Skype) närvarade  § 1-3, § 5-13 

Marie Jokio (S) (Skype)   närvarade  § 1-3, § 5-13 

Anna Lundgren (V) (Skype)  närvarade  § 3, § 5-13 

  

 

Förhinder hade anmälts av ledamöterna Johan Paccamonti (M), Jessica 

Sjönell (L) och Erik Persson (S), samt ersättarna Adam Danieli (M), 

Mathias Mellgren Helge (C), Ofelia Namazova Venneman (KD), Jakob 

Stone (S), Mattias Mårdenfjord (SD) och Farida al-Abani (Fi). 

Föredragande vid sammanträdet var förvaltningschef Karina Uddén. 

Närvarande tjänstemän i övrigt var Amanda Broman. Närvarande 

personalföreträdare var Malin Appelqvist, Kommunal (Skype). Närvarade 

gjorde även borgarrådssekreterare Gabriel Bergin. 
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§ 1 

Sammanträdets öppnande och godkännande av 

föredragningslista 

Ordföranden Karin Ernlund (C) öppnade sammanträdet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Karin Ernlund (C) och vice ordföranden Salar Rashid 

(S) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet ska 

justeras måndagen den 31 augusti 2020. 

 

§ 3 

Beslut om närvarorätt för personalföreträdare 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge 

personalföreträdaren Malin Appelqvist, Kommunal, rätt att 

närvara vid nämndens sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att ge personalföreträden Malin Appelqvist, 

Kommunal, rätt att närvara vid nämndens sammanträde. 

 



 Protokoll AMN 2020-08-25 

Sida 3 (17)  

 

 

 

 

 

SEKRETESS enligt OSL kap 19 § 3 

§ 4 

Upphandling av städtjänster till arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2019-0565-2.3.2 
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§ 5 

Yttrande över remiss av ”Motion om att klarlägga Stockholms 

stads kostnader för nyanlända, asylinvandring och illegala 

invandrare” 

AMN 2020-0416-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Motion om att klarlägga 

Stockholms stads kostnader för nyanlända, asylinvandring och 

illegala invandrare (KS 2020/3939), av Peter Wallmark och Martin 

Westmont (båda SD), till arbetsmarknadsnämnden för yttrande. I 

motionen föreslås att kommunfullmäktige tillsätter en utredning i 

syfte att kartlägga stadens kostnader som hänger samman med 

nyanlända, asylinvandring och illegala invandrare samt om denna 

invandring skapar undanträngningseffekter för stadens 

kommuninvånare. Det föreslås att representanter för samtliga partier 

i kommunfullmäktige ingår i utredningen och att det till utredningen 

knyts adekvata experter.  

 

Inledningsvis konstaterar förvaltningen att Stockholms stad ska 

följa rådande lagar, förordningar och riktlinjer när det kommer till 

de människor som tas emot i kommunen. Beslut om insatser och 

stöd från offentliga aktörer beslutas utifrån behov, lagstiftning och 

policys som i de flesta fall gäller lika oavsett om man invandrat till 

landet eller är född i Sverige. En sammanställning av kostnader på 

det sätt som efterfrågas i motionen är därför mycket svår att göra. 

 

Det finns svårigheter förknippade med att lyfta fram hur vissa 

grupper i befolkningen påverkar kommunens kostnader eller 

intäkter. Enligt dataskyddsförordningen är uppgifter som avslöjar 

någons etniska ursprung känsliga personuppgifter. Även om det 

skulle vara möjligt och lagligt är det svårförenligt med stadens 

styrdokument och anses ofta som inte önskvärt utifrån ett 

demokratiskt perspektiv om människors lika värde.  

 

En uppställning över kostnader och intäkter utifrån etnicitet eller 

kulturell tillhörighet är även svårt att förena med målen för Agenda 

2030 som staden arbetar efter.  

 



 Protokoll AMN 2020-08-25 

Sida 5 (17)  

 

 

 

 

 

Arbetsmarknadsnämnden föreslås hänvisa till detta tjänsteutlåtande 

som svar på rubricerad remiss. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

13 augusti 2020. 

Förslag till beslut 

Ordföranden Karin Ernlund (C), ledamoten Andrea Hedin m.fl. 

(M), tjänstgörande ersättaren Johan Hjelm (L), samt ledamoten 

Magnus Runsten (MP) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

Ledamoten Martin Westmont (SD) framlade ett annat förslag till 

beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt detta förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen till beslut mot varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ordföranden Karin 

Ernlund (C), ledamoten Andrea Hedin m.fl. (M), tjänstgörande 

ersättaren Johan Hjelm (L), samt ledamoten Magnus Runsten (MP) 

förslag till beslut. 

Reservation 

Ledamoten Martin Westmont (SD) reserverade sig mot nämndens 

beslut till förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut: 

1. Att motionen tillstyrks  

2. Därutöver vill vi anföra följande: 

 

Stockholmarna har rätt att få klarhet kring hur deras gemensamt 

inbetalade skattemedel spenderas av stadens styrande politiker. 

Avsaknaden av transparens kring frågor som rör kriminalitet och 

kostnader kopplade till den förda invandringspolitiken är ett 

misslyckande ur demokratisynpunkt. Vi respekterar de som 

vidhåller att en fortsatt asylinvandring till Sverige är bra ur ett 

ekonomiskt perspektiv, men påstår man att det är så måste man 

också kunna belägga sitt påstående.   

 

Frågor som rör kostnader för invandringen är mångfacetterad och 

svåröverskådlig. Pensions-myndigheten har på uppdrag av 

regeringen nyligen gjort en kartläggning kring statens kostnader för 

pensioner kopplat till den förda invandringspolitiken. Resultatet 

visar att den stora asylinvandringen från länder med låg 

utbildningsnivå till Sverige kommer att fördubbla statens kostnader 

för grundskyddet i pensionssystemet. Också på regeringsnivå tas det 
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fram underlag kring sambandet mellan asylinvandring och ökande 

kostnader.  

 

Den här sortens utredningar behövs även på kommunalnivå. Ett 

breddat beslutsunderlag ökar förståelsen för att all politik handlar 

om prioriteringar. Kostar något väldigt mycket så måste man spara 

in på något annat. Med anledning av det ovan nämnda anser vi att 

motionen ska bifallas i sin helhet. 
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§ 6 

Yttrande över remiss av ”Motion om yrkesstudenters rätt att 

kunna söka studentbostad” 

AMN 2020-0485-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Motion om yrkesstudenters 

rätt att kunna söka studentbostad (KS 2020/278) av Clara Lindblom 

(V), till arbetsmarknadsnämnden för yttrande. 

Med nuvarande regelverk har studerande på universitet, högskola 

eller yrkeshögskola möjlighet att söka en studentbostad via 

bostadsförmedlingen och stadens tre kommunala bostadsbolag. I 

motionen lyfts behovet av att höja statusen på yrkesutbildningarna. 

Att ge yrkesstudenter på Komvux möjlighet att ta del av stadens 

studentbostäder presenteras som en rättvisefråga som samtidigt 

skulle ge fler sökande till yrkesutbildningarna. 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen ser inte att bristen på studentbostäder 

för yrkesstuderande upplevs som ett problem idag. Ett utökande av 

målgruppen för studentbostäderna skulle minska tillgången till 

studentbostäder ytterligare. De studerande vid yrkesutbildningarna 

är boende i staden och har i de flesta fall en ordnad boendesituation. 

Utbildningarna är dessutom relativt korta i relation till högskole-

utbildningar. 

 

Arbetsmarknadsnämnden föreslås hänvisa till detta tjänsteutlåtande 

som svar på rubricerad remiss. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

13 augusti 2020. 

Förslag till beslut 

Ordföranden Karin Ernlund (C), ledamoten Andrea Hedin m.fl. 

(M), tjänstgörande ersättaren Johan Hjelm (L), samt ledamoten 

Magnus Runsten (MP) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 

förvaltningens förslag till beslut. 

Ledamoten Rashid Mohammed m.fl. (V) framlade ett annat förslag 

till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt detta 

förslag. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen till beslut mot varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ordföranden Karin 

Ernlund (C), ledamoten Andrea Hedin m.fl. (M), tjänstgörande 

ersättaren Johan Hjelm (L), samt ledamoten Magnus Runsten (MP) 

förslag till beslut. 

Reservation 

Ledamoten Rashid Mohammed m.fl. (V) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

 

Förslag till beslut 

Att tillstyrka motionen om att yrkesstudenters rätt att kunna söka 

studentbostad 

Att därutöver utöver anföra 

 

Vi menar att en bostad under studietiden kan vara helt avgörande 

för om du kan tacka ja till en studieplats, även om du läser på 

Komvux. Trots att de flesta yrkesstuderande redan bor i staden så 

behöver det inte betyda att de har ett tryggt boende. Bostadsbristen 

tvingar ett flertal att bo kvar i föräldrahemmet många år efter att de 

blivit myndiga eller hoppa runt mellan osäkra andrahandsboenden. 

Yrkesstuderande som sadlar om senare i livet kan också vara hjälpt 

av en studentbostad, till exempel i samband med en separation. På 

grund av den sociala snedrekryteringen till högskolan kommer de 

flesta som studerar på högskolan från akademikerhem, medan det är 

tvärtom med den kommunala vuxenutbildningen. Även om 

studietiden är kortare på yrkesutbildningarna kan en osäker 

bostadssituation vara ett oöverstigligt hinder. Att ge yrkesstudenter 

på Komvux möjlighet att ta del av stadens studentbostäder är 

därmed också en rättvisefråga samtidigt som det skulle kunna vara 

en viktig pusselbit för att få fler sökande till yrkesutbildningarna. 

Ett tryggt boende som ger studiero under studietiden är lika viktig 

för yrkesstudenter som för högskolestudenter. 
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§ 7 

Yttrande över remiss av betänkandet ”Högre växel i 

minoritetspolitiken – Stärkt samordning och uppföljning (SOU 

2020:27)” 

AMN 2020-0651-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt svar på remissen.   

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat slutbetänkandet Högre växel i 

minoritetspolitiken – Stärkt samordning och uppföljning (SOU 

2020:27) till arbetsmarknadsnämnden för yttrande. 

 

Utredningens grundläggande slutsats är att det bör tydliggöras vilka 

slutliga effekter som ska uppnås inom minoritetspolitiken och ger i 

slutbetänkandet förslag om förbättrad samordning och uppföljning 

av minoritetspolitiken. Nuvarande tre delområden föreslås ersättas 

med fyra delmål. Vidare föreslås att regeringen ska använda sig av 

en särskild styrstrategi i sin myndighetsstyrning som innebär att 

utvalda myndigheter kan ges i uppdrag att långsiktigt integrera ett 

minoritetsperspektiv i det ordinarie beslutsfattandet. Länsstyrelsen i 

Stockholms läns uppföljning- och samordningsansvar förs över till 

Institutet för språk och folkminnen (Isof). Sametingets roll renodlas 

till att bevaka frågor som rör samiska rättigheter och samiska 

språkets utveckling inom minoritetspolitiken. Sametinget och Isof 

ska samverka med varandra inom ramen för det minoritetspolitiska 

uppdraget i syfte att åstadkomma enhetlighet och effektivitet i 

uppdraget samt verka för att regeringen ska få tillgång till de 

utvärderingar och andra underlag som behövs för styrning och 

utveckling av minoritetspolitiken. Isof föreslås ansvara för 

fördelningen av statsbidrag, ansvara för webbplatsen minoritet.se 

och ansvara för uppföljning och samordning av romsk inkludering. 

Enligt utredningen inskränker inte förslaget det kommunala 

självstyret och innebär heller inte några nya åtaganden eller 

skyldigheter för kommuner eller regioner. 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen delar bilden som framgår av 

utredningens beskrivning gällande avsaknad av en enhetlig statlig 

styrning i minoritetspolitiken.  
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Arbetsmarknadsförvaltningen bedömer att utredningens förslag om 

ett förtydligande i ansvarsfrågor även kommer att skapa 

förutsättningar för ökad kunskap om de nationella 

minoritetsgrupperna vilket gynnar målgruppen.  

 

Sammanfattningsvis välkomnar förvaltningen utredningens förslag 

och särskilt det som rör ett utvecklat och ändamålsenligt statligt 

stöd till kommunerna.  

 

Arbetsmarknadsnämnden föreslås hänvisa till detta tjänsteutlåtande 

som svar på rubricerad remiss. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

13 augusti 2020. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 8 

Yttrande över remiss av ”Betänkandet Ökad trygghet för 

visselblåsare” (SOU 2020:38) 

AMN 2020-0698-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet betänkandet Ökad trygghet 

för visselblåsare (SOU 2020:38) till arbetsmarknadsnämnden för 

yttrande. 

 

Utredningen som lett fram till betänkandet Ökad trygghet för 

visselblåsare har haft i uppdrag att bedöma och lämna förslag till 

hur Europaparlamentets och rådets direktiv om skydd för personer 

som rapporterar om överträdelser av unionsrätten 

(visselblåsardirektivet) bör genomföras i svensk rätt. Utredningen 

föreslår att visselblåsardirektivet huvudsakligen ska genomföras 

genom en ny lag. Den nya lagen ska gälla inom all privat och 

offentlig verksamhet, lagen ska inte inskränka det skydd som redan 

finns utan komplettera det. 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen anser att genom inrättande av interna 

och externa rapporteringskanaler, och ökat skydd för fler kategorier 

av rapporterande personer ges förutsättningar för ökat förtroende 

från allmänheten och tryggare arbetsplatser. Förvaltningen 

konstaterar att stadens och nämndens verksamheter berörs specifikt 

av att även praktikanter omfattas av ett ökat skydd. Vidare 

konstateras att utredningen däremot inte föreslår ett generellt skydd 

för personer som deltar i arbetsmarknadspolitiska insatser. 

Förvaltningen har ingen avvikande åsikt i dessa delar då personer i 

arbetsmarknadspolitiska program omfattas av uppföljning av 

åtgärder m.m. på ett sätt som bör ge de möjligheter som behövs för 

att upptäcka och åtgärda missförhållanden.   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

13 augusti 2020. 

 

Beslutsgång 
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Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 9 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2020-0054-1.1.1 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att delegera förtecknade 

ärenden och ärendegrupper enligt bilaga till 

förvaltningschefen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att förvaltningschefen 

får rätt att vidaredelegera förtecknade ärenden och 

ärendegrupper till annan anställd. 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att anmälan av beslut 

sker löpande till arbetsmarknadsnämnden om inte annat 

anges i delegationsförteckningen. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ordförande, eller vid 

dennes frånvaro vice ordförande, på nämndens vägnar får 

besluta i ärenden som är så brådskande att nämndens 

avgörande inte kan avvaktas. 

5. Arbetsmarknadsnämnden beslutade godkänna föreslagna 

förändringar i delegationsordningen, enligt bilaga, och att 

den därmed ersätter tidigare beslut. 

6. Arbetsmarknadsnämnden beslutade justera paragrafen 

omedelbart. 

 

 

Ärendet 

Arbetsmarknadsnämnden beslutade den 11 februari 2020 om 

aktualisering av delegationsordningen för 

arbetsmarknadsförvaltningen. Delegationsordningen och tillhörande 

förteckning ska enligt rutin aktualiseras till nämnden två gånger per 

år.  

 

De i detta ärende föreslagna förändringarna härrör bland annat till 

ett behov av att göra förtydliganden i förteckningen. 

 

Förändringar har gjorts inom områdena allmänna ärenden, ekonomi, 

och personalärenden. 

 

Viss uppdatering av lagrum och korrektur i förteckningen har 

genomförts. 

 

De relevanta förändringarna i delegationsordningen är markerade i 

bifogad förteckning. 
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Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

13 augusti 2020. 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 10 

Månadsrapport för juli 2020 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkände månadsrapporten och 

beslutade att lägga den till handlingarna 
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§ 11 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 16 juni 2020, 

justerat den 17 juni 2020 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

19 augusti 2020, justeras den 16 september 2020. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation inom området 

ekonomi/upphandling med dnr AMN 2020-0697, AMN 

2016-0213, AMN 2020-0573, AMN 2020-0624, AMN 

2020-0688, AMN 2020-0690, AMN 2020-0692, AMN 

2020-0694, AMN 2020-0709, AMN 2020-0715, AMN 

2020-0656, AMN 2020-0696, AMN 2020-0631, AMN 

2020-0636, AMN 2016-0016, AMN 2016-0017, AMN 

2016-0018, AMN 2016-0020, AMN 2016-0021, AMN 

2016-0022, AMN 2016-0024, AMN 2016-0027, AMN 

2016-0028, AMN 2018-0301, AMN 2020-0359, AMN 

2020-0358, AMN 2020-0362, AMN 2020-0361, AMN 

2020-0365, AMN 2020-0361, AMN 2020-0364, AMN 

2020-0360, AMN 2020-0366, AMN 2018-0141, AMN 

2020-0368, AMN 2018-0140, AMN 2020-0369, AMN 

2020-0371, AMN 2020-0372, AMN 2020-0374, AMN 

2020-0375, AMN 2020-0380, AMN 2020-0381, AMN 

2020-0382, AMN 2018-0149, AMN 2020-0387, AMN 

2020-0384, AMN 2020-0388, AMN 2020-0385, AMN 

2020-0383, AMN 2020-0386, AMN 2020-0390, AMN 

2020-0389, AMN 2020-0392, AMN 2020-0393, AMN 

2020-0396, AMN 2020-0395, inom området personal med 

dnr AMN 2020-0571, AMN 2020-0587, inom området 

vuxenutbildning, AMN 2020-0588, samt inom området 

allmänna ärenden med dnr AMN 2018-0520, AMN 2018-

0541, AMN 2019-0132, AMN 2016-0406. 

d) Inkomna och upprättade ärenden samt handlingar till och med 

den 12 augusti 2020. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 20 augusti 2020 

justerat den 21 augusti 2020. 

§ 12 

Nämndens frågor 

Inga frågor från nämnden anmäldes. 
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§ 13 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Karina Uddén lämnade följande information. 

 

Förvaltningen har sammanställt läget på arbetsmarknaden t.o.m. 

vecka 33.  

• Arbetslösheten i staden ligger idag kring 9,3 procent (riket 

9,3 procent).  Innan pandemin var arbetslösheten i staden på 

6,2 procent i staden (7,5 procent i riket). 

• I början av 2020 var arbetslösheten 6 procent bland 18-24-

åringar procent i staden, vecka 33 12,2 procent.  

• För Utrikesfödda (födda i EU och utanför) var 

arbetslösheten var omkring 12 procent, vecka 33 17,4 

procent.  

• Arbetslösheten skiljer sig marginellt mellan kvinnor och 

män i staden. 9,2 procent bland kvinnor och 9,4 procent 

bland män. 

Huvudinriktningen för vuxenutbildningen är fortsatt fjärr-

/distansundervisning, med möjligheter att ta emot studerande i 

skolans lokaler. Ansökningarna till kurser som startar i oktober har 

ökat (jämfört med 2019) liksom till kombinationsutbildningarna.  

Jobbtorg Stockholm öppnar för fler fysiska besök. Planering och 

förberedelser pågår för att säkerställa att det ska ske smittsäkert och 

tryggt. 

 

______________________ 

 


